

# Agni Arathi

Bow to the Lord of Fire.

Light 3 fires: 1 with camphor

1 with oil that has been blessed by Agni

1 with frankincense

The eternal light (oil) stands in the middle

Light these 3 fires and bow to them, to the union of all divine aspects in the fire, to God himself, to the Lords of Fire

Slowly turn around in a circle and bow to the 4 directions. Then begin to wave the fires. Wave them one after the other in each of the 4 directions. Start with the fire on the left (camphor) followed by the oil in the middle and the frankincense on the right. Do not bless the people who are with you, it would burn them. Nobody can get closer to this fire except for those who may light it.

You silently thank all heavens and worlds and all gods for the fire, for the eternal light. When you start to wave the first fire, sing together a mantra to Agni and Shiva, which asks that everything that separates heaven and earth may be burned within every human and every being, in all parts of their being.

After the mantra has finished, bless only Agni, who ignites with this last blessing the fire within the hearts of those who attended.

Then pray the Agni prayer together.

With each Agni arathi the fires will be lit more, until the humans have become nothing but burning flames. You can not perform this arathi anytime and any where. Only Agni can decide, by who and where this ritual can be performed. This is because those who perform the arathi have to have proven that they can withstand the fire and do not burn up anymore when they get in contact with the fire and with Agni. These are chosen ones who are very close to the fire and are already fire themselves.

# 阿格尼火典

向火神頂禮

點燃三個火:1個樟腦的火

1個已經被阿格尼祝福的油燈的火

1個有乳香的炭片

永恆的火(油燈)放在中間

點燃三個火並向它們頂禮，向火中所有神性面向的合一頂禮，向神頂禮，向火之神們頂禮。

慢慢的轉圈並向四個方位頂禮，然後開始搖火。依序向四個方位搖擺這三個火，從左邊的火(有樟腦的火)開始，接著是放在中間的油燈的火，然後是放在右邊的乳香。不要祝福在場的人，這火會燃燒它們。除了做火典的人之外，沒有人能靠近火)

你靜默的感謝眾天堂與眾界以及所有眾神的火焰和永恆之光。當你開始搖擺第一個火焰時，一起唱頌一首真言獻給阿格尼與濕婆，他們讓所有與天堂與地球分離的一切能在每個人內在的每個部份消融。

當唱完真言後，只祝福阿格尼，阿格尼對所有在場的人給予最後的祝福，點燃他們內心的火。

然後一起念頌阿格尼祈禱文。

隨著每個阿格尼火典，火將會被點燃更多，直到人們完全成為燃燒的火焰。你不能隨時隨地執行這個火典。只有阿格尼可以根據這個儀式的執行者和地點來決定。這是因為那些執行火典的人必須證明他們能夠禁的起這個火，並且當他們接觸這個火與阿格尼時，不會被燒傷。這些執行火典的人是已經非常親近火且已經燃燒自身的人。

**Refrain:**

Agni, Agni, Agni, Agni ,Agni, Agni  
Shiva, Shiva,Shiva, Shiva , Shiva  
Om Namō Shivaya, Om Namō Shivaya

O Lords of Fire  
We call to you  
O Lords of Fire  
We ask of you  
O Lords of Fire  
You bring the light  
O Lords of Fire  
We're not afraid  
That we might be lost

7 x Refrain while the fires are being waved

O Lords of Fire  
We call to you  
O Lords of Fire  
We ask of you  
O Lords of Fire  
Save us from the grieve  
O Lords of Fire  
For all eternity

Agni,Agni,Agni,Agni ,Agni, Agni  
Shiva, Shiva, Shiva, Shiva, Shiva  
Om Namō Shivaya, Om Namō Shivaya  
Om Agniya, Om Agniya, Om Agniya  
Om Namō Shivaya

# Prayer

We ask you, Lord of Fire,  
For perseverance, for strength, for steadfastness

We ask you, Lord of Fire,  
For the fire that destroys everything in us  
Standing in the way of our own true being

We ask you, Lord of Fire,  
For devotion, for the courage to live our devotion  
For the devotion to give ourselves up

We ask you, Lord of Fire,  
Like you light the fires of the earth, light us also

We ask you, Lord of Fire,  
Nourish our flames, let the fire in us blaze

We ask you, Lord of Fire,  
To destroy us, so we can be resurrected

We ask you, Lord of Fire,  
For the love, for the grace and for the joy  
Of the holy fire inside of us